
 
 

 

 

                     Indkaldelse til ordinær generalforsamling 

        torsdag den 9. september 2021 kl. 10.00  

(i stedet for den aflyste generalforsamling 21. jan. 21)  

      i Medborgerhuset, Taastrup Hovedgade 71, 2630 Taastrup 

 

 

 Dagsorden: 

 

1 Valg af dirigent og referent 

2 Godkendelse af dagsordenen 

3 Valg af stemmetællere 

4 Bestyrelsens beretning v/formanden 

5 Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 

6 Fastsættelse af kontingent   

7 Behandling af indkomne forslag 

8 Valg til bestyrelsen: 

Kasserer: på valg er Otto Jakobsen, der ikke ønsker genvalg. 

Bestyrelsen har et forslag til ny kasserer. 

Et bestyrelsesmedlem: på valg er Ejner Stutemeyer 

 9    Valg af redaktør af hjemmesiden: på valg er Bjarne Larsen 

  10   Valg af suppleant t. bestyrelsen: på valg er Jette Johannesen 

11   Valg af suppleant for redaktøren af hjemmesiden:  

 Flemming Nielsen stopper, men bestyrelsen har et forslag         

til ny suppleant. 

12   Valg af revisor og revisorsuppleant: på valg er Wilfred                                   

Lykke og Leif Adamsen 

13   Eventuelt 

 

 

Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være formanden i hænde 

senest 14 dage inden mødet. Medlemmerne orienteres derefter om forslagene senest 7 

dage inden mødet. 

 



 

 

 

  Bestyrelsens beretning for 2020 

Velkommen til Hedeboegnens Slægtsforsker Forenings generalforsamling, og vi 

mindes lige, at foreningen blev 17 år i september, og det er den 19.generalforsamling, 

idet den første blev holdt den 25. september 2003. 

Hidtil har man troet, at foreningen blev stiftet den 28. august, og vi holdt 10. års 

jubilæum den 28. august 2013, så det har været lidt på forskud.  

Nu er der så fundet et gammelt papir frem, der viser noget andet, og det er vel lidt 

pinligt, men vi kan vel også vælge at grine lidt af det, og så huske det fremover. 

 

Medborgerhuset gik i starten af året over til en privat leverandør af mad, men det 

nåede vi ikke at få meget fornemmelse af, men at de skulle spare yderligere, blev lidt 

besværligt. 

Personalet har fri kl. 21 og huset skal lukkes, men vores møder slutter jo først til kl. 

21.30, men vi har da været heldige, at der var andre i huset senere end os, så vi slap 

for at lukke, men kopper m v skal jo bringes ned inden vi slutter.  

Om formiddagen møder personalet først kl. 10, og vi har jo møde fra kl 10, så vi må 

så selv lukke os ind, hvilket resulterede i at vi gik i alarmen den første gang, og ud 

over al besværet med det, så gik elevatoren i stå, med to medlemmer, der måtte sidde 

der, til der kom hjælp, så det var muntert. 

Desuden åbner cafeen først kl. 11, så der er ikke noget med at komme der ned 5 

minutter før 

Året har nok været det mest mærkelige i foreningens historie, for vi er jo, som alle 

andre, blevet ramt af pandemiens nedlukninger m.v. 

Vi nåede da at komme i gang med året, og høre nogle gode indlæg, og vi havde også 

et foredrag i februar, der meget apopros hed: Alle tiders værste plage – om pesten 

m.v. Det var Michael Dupont der fortalte, så det var jo et godt foredrag, men det var 

lidt mærkeligt, at vi lige havde ramt den titel, men det vidste vi jo ikke noget om, da 

det blev bestilt. 



Der gik jo kun til den 11. marts, så blev hele landet lukket ned, og Otto, der dagen 

efter skulle fortælle om ”En uhyggelig hændelse”, måtte udsætte det, og så var der 

ikke mere forårssæson. 

Frivillighedsdagene i september blev aflyst, men vi fik da heldigvis lov til at starte op 

i september, og så fik vi rettet op på nogen af udsættelserne, og fik lært at spritte af 

både her og der. 

Den 17. sept. var vi på udflugt til Reerslev kirke, hvilket vi ellers havde været 

nervøse for ville blive aflyst, men der måtte heldigvis være ret mange med afstand i 

kirken, så det gik, og det var spændende at høre om den, og få forklaret alle 

kalkmalerierne. 

Vi så også Tingstenene i byen og det gamle mejeri, inden vi kørte til Hedehusene, og 

fik frokost hos Bollini.  

Og da var det lige besluttet, at man skulle have mundbind på, når man gik ind på en 

restaurant, og når man bevægede sig rundt. Det sidste var især svært at huske - men 

det var hyggeligt alligevel. 

Det må vist også være derefter vi skulle sidde i biografopstilling og med en meters 

afstand, til de almindelige møder. 

Det meste af efterårssæsonen er så gået godt, og vi har haft et par gode foredrag. 

Først Per Andersen, der fortalte om Slægtsforskernes bibliotek, der har mange 

spændende bøger, og så  

Torben Albret Kristensen, om separation, skilsmisse og alimentation. Han var så lidt 

forbavset over, at vi godt måtte holde foredrag, for de fleste han skulle holde, var 

aflyst, men vi var da glade for hans besøg, og vi fik nogle gode input. 

Vi har jo også hørt nogle spændende indlæg fra medlemmer, og så nåede vi lige at 

hold aften-juleafslutning. 

Lidt besværligt, når man ikke ret gerne må rejse sig op, så kaffe og kage blev bragt 

rundt, og vi måtte sidde med det i skødet. Det gik helt fint. 

Vi havde så udtænkt en plan for formiddagsafslutningen, hvor planen var, at vi skulle 

have nogle små hapser, som vi kunne spise med en gaffel, mens vi jonglerede med en 

lille skål i den ene hånd og en sodavand eller øl i den anden, men det fik vi ikke lov at 

prøve af, for alt blev lukket ned dagen før. 

Lidt surt at vi ikke fik mulighed for at ønske god jul. 

Men så kan vi jo sige tak til hinanden, fordi alle gør deres til, at vi har en dejlig 

positiv forening, og nogle gode møder. 



Og også tak til dem der får borde og stole anbragt, alt efter hvor mange vi var, da vi 

måtte have borde, og her til slut i biografopstilling, og også til dem med navnene, 

hvilket vel er særligt vigtigt, når vi ikke sidder som vi plejer. 

Og så er der Bjarne, der er så god til at styre vores hjemmeside, og han har endda 

lavet en ny side i årets løb, og så får han også tid til at sende mails rundt ind imellem, 

og Otto, der ordner alt det økonomiske og ansøgninger – og vores revisor, der kigger 

ham i kortene.  Det er alt sammen guld værd, så det takker vi også for. 

Dirigenten skal også have tak for at guide os igennem mødet. 

Personligt vil jer gerne sige tak til bestyrelsesmedlemmerne og redaktøren for deres 

arbejde i bestyrelsen, hvor de alle gør deres, til at det hele fungerer. 

 

På bestyrelsens vegne    Dirigenten 

Birgit Larsen    Aksel Kramer 

 

 

 

 

 

 



 

 

Referat af  Ordinær generalforsamling nr. 19 i 

  Hedeboegnens Slægtsforsker Forening 

torsdag den 9. september 2021 kl. 10.00 

 

Der var mødt 34 medlemmer. 

 

Punkt 1 

Formanden Birgit Larsen bød velkommen til denne usædvanlige sene generalforsamling, som var blevet 

udskudt til dette sene tidspunkt, på grund af Coronakrisen. Der blev så valgt en dirigent, det blev Aksel 

Kramer og som referent valgtes Jette Johannesen. 

 

Punkt 2 

Axel konstaterede at indkaldelsen var rettidig, og han godkendte dagsordenen. 

 

Punkt 3 

Som stemmetæller blev valgt Jytte Klamer og Kirsten Kersø. 

 

Punkt 4 

Foreningens beretning blev fremlagt af formanden Birgit Larsen, som kom ind på den meget specielle situa-

tion, der havde været i vores mødeaktivitet. 

 

Punkt 5 

Så fremlagde kasserer Otto Jakobsen det reviderede regnskab, som viste et overskud på 7.740 kr., hvad vi jo 

kun kunne være tilfredse med, det blev da også godkendt. 

 

Punkt 6 

Fra bestyrelsens side blev det foreslået, at kontingentet for året 2021 blev sat ned til det halve, således at 

enkeltmedlemmer betaler 75 kr. og par 100 kr. om året. Det blev enstemmigt vedtaget, og det skal være be-

talt senest 1. oktober 2021.  

De medlemmer der allerede har betalt det fulde kontingent, blev opfordret til at opgive deres banknummer, 

så kassereren kan sende det overskydende beløb retur. Af regnskabsmæssige grunde er det den nemmeste 

måde at klare det på. 

 

Punkt 7. 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

 

Inden vi gik videre, blev der holdt en kaffepause, hvor foreningen gav wienerbrød, og flere af medlemmerne 

havde kaffe og te med, da Medborgerhusets cafe først åbner kl. 11. 

  



Punkt 8. 

Det var nu tid til valg til bestyrelse. 

Kasserer Otto Jakobsen ønskede ikke genvalg, så bestyrelsen foreslog Lars L. Kaae.  

Han ville gerne modtage valget, så han blev enstemmigt valgt. 

Ejner Stutemeyer var også på valg og han blev genvalgt. 

 

Punkt 9. 

Redaktøren af hjemmesiden, Bjarne Larsen, blev også genvalgt. 

 

Punkt. 10. 

Suppleant Jette Johannesen genvalgtes ligeledes. 

 

Punkt 11. 

Så var der valg til suppleant for redaktøren af hjemmesiden. Her blev Aksel Koplev valgt, da Flemming Ni-

elsen ikke ønskede genvalg.  

 

Punkt 12. 

Som de sidste på valg var revisor og revisorsuppleant Wilfred Lykke og Leif Adamsen.  

De havde begge tilkendegivet, at de var villige til genvalg, da ingen af dem var til stede. 

 

Punkt 13. 

Som afslutning, takkede Vibeke Ring, for de indlæg, der under Coronakrisen, var blevet lagt ud på vores 

hjemmeside. 

 

Generalforsamlingen sluttede i god ro og orden kl.11.20 med tak fra dirigenten Aksel Kramer. 
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